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Vragen van het lid Bouwmeester
(PvdA) aan de minister van Justitie
over pinautomaten in Holland Casino.
(Ingezonden 16 oktober 2009)

1
Kent u de berichten over pinnen bij
Holland Casino?1

2
Is het waar dat er in vestigingen van
Holland Casino pinautomaten staan,
waar tot maximaal € 2500 per keer
kan worden gepind? Was het u
bekend dat dergelijke hoge bedragen
kunnen worden gepind? Zo ja, is hier
met u vooraf overleg over geweest?
Zo nee, was het wenselijk of
noodzakelijk geweest als dit overleg
wel had plaatsgevonden?

3
Deelt u de mening dat het plaatsen
van pinautomaten in vestigingen van
Holland Casino tegenstrijdig is aan
een restrictief kansspelbeleid? Zo ja,
waarom staan die automaten er dan?
Is daarvoor toestemming van u
nodig? Over welke mogelijkheden
beschikt u om die automaten te doen
verwijderen? Zo nee, waarom niet?

4
Welk ander belang dan het faciliteren
van het spelen van kansspelen kan
het plaatsen van pinautomaten in
vestigingen van Holland Casino
hebben?

5
Weet u of en in welke mate de
aanwezigheid van pinautomaten in
Holland Casino bijdraagt tot het
deelnemen aan kansspelen dan wel
aanzet tot overmatig gokken? Zo ja,
wat zijn die effecten dan? Zo nee,
bent u bereid dit te laten onderzoeken
en de Kamer van de resultaten op de
hoogte te stellen?

1 – Metro, 14 oktober 2009: «Casino neemt
maatregelen rondom DSB»
– Holland Casino: «Informatie over
geldopname bij Holland Casino voor DSB
rekeninghouders»
http://www.hollandcasino.nl/corporate/NL/
geldopname.htm
– De Telegraaf, 13 oktober 2009: «DSB-klant
ontdekt pintruc»
http://www.telegraaf.nl/overgeld/rubriek/
consument/5058521/__DSB-klant_ontdekt_
pintruc__.html

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen 5
november 2009)

Hierbij deel ik u mede dat de
schriftelijke vragen van het lid
Bouwmeester (PvdA) van uw Kamer
aan de minister van Justitie over
pinautomaten bij Holland Casino,
ingezonden 16 oktober 2009,
waarschijnlijk niet binnen de
gebruikelijke termijn kunnen worden
beantwoord, aangezien nog niet alle
benodigde informatie is ontvangen.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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